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ACTA 12/2012 
 
 
 
 
 
 
Acta núm. 12/2012. 
 
Roda de Barà, 17 d’agost de 2012. 
 
 
Al Saló d’actes de la Casa Consistorial, es reuneix el Ple de la Corporació Municipal en 
sessió ORDINÀRIA, en primera convocatòria sota la presidència de l’alcalde Sr. PERE 
COMPTE COCA (CIU); hi concorren els regidors Srs.: 
 

 
 
• PERE VIRGILI DOMINGUEZ   CIU 
• ISABEL MONDEJAR PICAZO   CIU 
• CELIA TRESERRES ORDUÑA   CIU 
• FREDERIC ROYUELA AMPURDANES  CIU  
• JOSEP MARIA MARCO PEREZ   CIU 
• LLORENÇ MIRO MARTORELL   CIU 
• EDUARDO LOPEZ SOLDEVILA   PP 

 
Ha excusat la seva assistència:  
 

•  MARIA JOSE LOMBAO PAZ   PSC 
 
 
El portaveu del Grup Municipal de C’s i el portaveu del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, han comunicat a la finalització de les Comissions 
Informatives, la seva intenció de no acudir els seus respectius grups, al Ple convocat 
per avui. 

 
Actua de secretaria accidental la Sra. CRISTINA ALTES JUÁREZ, la qual dóna fe. 
         
Oberta la sessió i declarada publica per la presidència a les 20:15 hores, i un cop 
comprovada per la secretaria accidental l’existència del quòrum que cal perquè pugui ser 
iniciada, es procedeix a conèixer dels següents assumptes inclosos en l’ordre del dia: 
 
 
Ordre del dia:  
 
A)ASSUMPTES SOBRE ELS QUE CAL ADOPTAR RESOLUCIÓ: 
 

ACTA DE PLE DE L’AJUNTAMENT DE RODA DE BARÀ 
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1.- Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions anteriors, números 10/2012 de 
data 12 de juliol de 2012 i 11/2012 de data 02 d’agost de 2012. 
2.- Aprovació inicial del pressupost municipal de 2012. 
3.-Aprovació de la Moció per l’alliberament dels peatges entre Vendrell i 
Torredembarra. 
4.- Adjudicació en regim de lloguer dels habitatges amb protecció oficial i establiment 
del sistema de sorteig. 
 
1.- APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LES ACTES DE LES SESS IONS ANTERIORS 
NÚMEROS 10/2012 DE 12 DE JULIOL DE 2012 I 11/2012 D E DATA 02 D’AGOST 
DE 2012. 
 
Es dona compte de l’esborrany de les actes de les sessions anteriors número 10/2012 
de data 12 de juliol de 2012 i 11/2012 de data 02 d’agost de 2012, de la quals no es 
dona lectura tota vegada que els regidors i les regidores disposen d’una copia, que ha 
esta tramesa juntament amb la convocatòria, sotmeses les actes a votació son 
aprovades sense cap esmena, per unanimitat, amb la següent votació: 
 
Vots a favor:  els set membres del Grup Municipal de Convergència i Unió i el membre 
del Grup del Partit Popular. 
 
Vots en contra: Cap. 
 
Abstencions: Cap. 
 
 
2.- APROVACIÓ INICIAL DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 2012 . 
 

ANTECEDENTS 
 
 
L’alcalde de l’Ajuntament ha elaborat el pressupost per a l’exercici 2012. 
 
L’interventora Accidental i la Secretaria Accidental de l’Ajuntament han emès els 
informes favorables que figuren a l’expedient. 
 
El pressupost conté la documentació i els annexos previstos al Reial decret legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals. 
 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
En la tramitació dels pressupostos s’han seguit els requisits exigits  per la  legislació 
vigent i els òrgans competents han proposat prèviament els pressupostos  dels 
organismes i empreses que l’integren, conformement als seus estatuts o al document 
fundacional. 
 
La tramitació i aprovació del pressupost s’ha de fer de  conformitat amb els articles 162 
a 171 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals; els articles 2 a 23 del RD 500/90 i els 
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articles 3, 19.3 i 22 del RDL 2/2007, de 28 de desembre, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei general d’estabilitat pressupostària  (TRLGEP).  
 
Per tant, 
 
Aquesta Regidoria proposa al Ple ,previ dictamen de la Comissió Informativa de Medi 
Ambient, Hisenda i Promoció Econòmica, l’adopció dels següents acords: 
 
 

ACORDA: 
 
1. Aprovar inicialment el pressupost general per a l’exercici de 2012, el qual, resumit 
per capítols i per a cadascun dels corresponents organismes que l’integren, és el 
següent: 
 
AJUNTAMENT RODA DE BARA 
 

ESTAT DE DESPESES     

        
Capítol  1 Depeses de personal    4.753.585,44 
Capítol  2 Despeses de béns corrents i de serveis  4.421.623,61 
Capítol  3 Despeses financeres    315.387,68 
Capítol  4 Transferències corrents    575.750,00 
Capítol  6 Inversions reals    1.023.688,01 
Capítol  7 Transferències de capital   61.070,26 
Capítol  8 Actius financers   0,00 
Capítol  9 Passius financers    890.734,00 

  Total del pressupost     12.041.839,00 

         

         
         

ESTAT D'INGRESSOS      

         
Capítol  1 Impostos directes   5.982.905,96 
Capítol  2 Impostos indirectes   124.390,26 
Capítol  3 Taxes i altres ingressos   3.816.823,84 
Capítol  4 Transferències corrents    1.558.503,91 
Capítol  5 Ingressos patrimonials   57.609,08 
Capítol  6 Alienació d'Inversions reals   465.138,43 
Capítol  7 Transferències de Capital   74.860,52 
Capítol  8 Actius financers    0,00 
Capítol  9 Passius financers   0,00 

  Total del pressupost    12.080.232,00 
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Exercici Econòmic 2012   

PATRONAT ESPORTS, CULTURA I TURISME 
       

ESTAT DE DESPESES    

       
Capítol  1 Depeses de personal   183.371,92 

Capítol  2 
Despeses de béns corrents i de 
serveis  92.295,08 

Capítol  3 Despeses financeres   3.973,00 
Capítol  4 Transferències corrents   7.000,00 
Capítol  6 Inversions reals   0,00 
Capítol  7 Transferències de capital  0,00 
Capítol  8 Actius financers  0,00 
Capítol  9 Passius financers   0,00 

  Total del pressupost    284.000,00 
 

        

ESTAT D'INGRESSOS     

        
Capítol  1 Impostos directes  0,00 
Capítol  2 Impostos indirectes  0,00 
Capítol  3 Taxes i altres ingressos  34.499,00 
Capítol  4 Transferències corrents   249.001,00 
Capítol  5 Ingressos patrimonials  500,00 
Capítol  6 Alienació d'Inversions reals  0,00 
Capítol  7 Transferències de Capital  0,00 
Capítol  8 Actius financers   0,00 
Capítol  9 Passius financers  0,00 

  Total del pressupost   284.000,00  
 
 
2. Aprovar la plantilla de personal que s’ha detallat. 
 
3. Aprovar les bases d’execució del pressupost general. 
 
4. Exposar el pressupost al públic mitjançant la inserció de l’anunci al Butlletí Oficial de 
la Província i al tauler d’anuncis de la corporació durant el termini de quinze dies hàbils, 
durant el qual els interessats podran presentar-hi reclamacions.  
 
5. L’aprovació inicial del pressupost general es considerarà definitiva si no es 
produeixen reclamacions en contra durant el termini d’exposició pública, i entrarà en 
vigor en l’exercici al qual es refereix, quan s’hagi complert el que disposen l’article 
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112.3 de la Llei 7/85 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, i l’article 169 
del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei reguladora de les hisendes locals. 
 
Sotmesa a votació les propostes, voten a favor els membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, amb un valor de set vots,  amb l’abstenció del membre del Grup 
Municipal de Ciutadans amb valor d’un vot,  amb el vot en contra del membre del Grup 
Municipal del Partit dels socialistes de Catalunya amb un valor de quatre vots i amb la 
reserva de vot del membre del Grup Municipal del Partit Popular amb valor d’un vot. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa, proposa al Ple de la Corporació,  per 
majoria, estimar la proposta. 
  
L’alcalde demana vot i explicació de vot si s’escau: 
 
Pren la paraula el Sr. Eduardo Lopez : 
 
“El Pleno de los presupuestos es de los mas importantes de todos los que se realizan, 
en el se desgrana todo el gasto e inversion del municipio durante todo el año, y no 
tienen que olvidar que son el equipo de gobierno no solo de aquellos de que les han 
votado sino tambien de aquellos que no lo han echo, convocar Pleno y comissiones el 
mismo dia se desprende de la forma que lo han hecho que es materialmente 
impossible aportar nada a este pressupuesto, entendemos que son unos presupuestos 
dentro de un Plan de Ajuste que deja poco margen de maniobra, el tiempo para poder 
estudiarlo ha sido  nulo, por lo tanto no sabe si es bueno o malo y su grupo opta por la 
abstencion. Insta al Sr.Alcalde al consenso para poder salir adelante, no es momento 
de dividir ni machacar pero si es momento de buscar soluciones que aporten mejoras 
para todos: 
 
Pren la paraula el Sr. Frederic Royuela : 
 
El vot serà a favor, vol recordar que porten un any i dos mesos, i l’equip econòmic de 
l’ajuntament ha tingut que fer front a un munt de tasques que en principi estaven fora 
dels seus terminis, varem haver de tancar l’exercici del 2010, que per tancar el 2010 
varem de refer la comptabilitat del 2009 per errors, ells no hi eren al govern en aquests 
períodes i les persones que haurien d’haver fet aquesta feina avui no hi són en aquest 
Ple, eludint per tant la seva responsabilitat, torna a recordar que en un any l’equip que 
tenen amb l’interventora que tenen de manera accidental, que esta fent una tasca 
extraordinària, el pressupost del 2011, pressupost del 2012 i en mig un Pla 
d’ajustament per a ell es un record. Està d’acord que el Ple on es debaten els 
pressupostos es un Ple molt important, es un pressupost que ve marcat pel poc marge 
de maniobra del Pla d’Ajustament, les coses venen marcades com s’han de fer, 
portem parlant de tot això mes d’un any, tota aquesta informació ha estat a disposició 
del tots el Regidors, potser es per això que les persones que no hi son hagin optat per 
no acudir al Ple, han sortit factures per tots els calaixos, en aquest pressupost encara 
afloren factures pendents de pagament d’altres exercicis, ells voldrien consensuar però 
els números estan marcats el padrons que son els que son, semblarà una ironia el que 
diré, però tres dies per estudiar aquest pressupost es mes que suficient, per tant li 
sorprèn que l’oposició no hagi volgut acudir aquest Ple.  
Assumeix la seva part de culpa per no convocar les Juntes de Portaveus, per poder 
consensuar i facilitar la comunicació amb la resta dels membres del Ple, ho intentarem. 
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El nostre vot es a favor. 
 
El Sr. Lopez Soldevila pren la paraula: 
 
Su grupo es plenamente consciente que el trabajo realizado ha sido excelente, pero 
politicamente se podria haber realitzado de otra manera, aunque el crea que en tres 
dias se puede estudiar el presupuesto, es un error ya que tiene que tener en cuenta 
que todos los equipos tienen detras mas gente con la que analizar esa información, 
usted como esta en el equipo de gobierno, entender todo lo que forma parte de este 
pressupuesto es mas sencillo de ver, pero nosotros  no, simplemente pido que se 
intente.  
 
En no fer us de la paraula cap Regidor mes, la proposta queda aprovada per majoria 
amb el següent resultat: 
 
Vots a favor:  els set membres del Grup Municipal de Convergència i Unió. 
 
Vots en contra: cap 
 
Abstencions: el membre del Grup Municipal del Partit Popular. 
 
 
3.- APROVACIÓ DE LA MOCIÓ PER L’ALLIBERAMENT DELS P EATGES ENTRE 
VENDRELL I TORREDEMBARRA.- 
 
 
L’ N-340 és un dels principals eixos viaris del corredor mediterrani. Al seu pas per 
Catalunya recorre el llevant des d’Alcanar fins a Barcelona. Entre Altafulla i Vilafranca 
del Penedès travessa diferents nuclis turístics amb nombrosos accessos a platges i a 
zones industrialitzades que originen un trànsit de mercaderies important. Aquest tram 
suporta des de fa molts anys una elevada intensitat de trànsit, que a l’estiu pot 
sobrepassar els 30.000 vehicles/dia, la cinquena part dels quals corresponen a 
vehicles pesants (segons dades de l’Observatori de projectes i debats territorials de 
Catalunya). Tot plegat s’ha vingut traduint, sobretot als mesos d’estiu, en importants 
retencions de trànsit i un nombre elevat d’accidents, fet que ha motivat nombroses 
queixes dels consistoris pels quals passava la via, que reclamaven solucions per 
descongestionar la via.  
 
Les solucions consistien en el desdoblament de la N – 340, que passaria a anomenar-
se Autovia A-7, en el tram comprès entre Altafulla i Vilafranca del Penedès. No obstant 
això, l’execució de la variant ha estat parcial, de forma  que el tram de l’autovia A-7 
que hauria de connectar els municipis del Vendrell, Roda de Berà, Creixell i 
Torredembarra encara està en fase de projecte, sense que a dia d’avui estigui clar 
quan s’executaran aquestes obres.  
 
Aquesta circumstància fa que la greu problemàtica descrita es mantingui en la N340, al 
seu pas per aquests municipis que no disposen de cap via ràpida gratuïta, i que per 
tant, continuen encara patint l’increment de la perillositat derivada de la proliferació de 
camions de tota mena i tonatge, i el col•lapse circulatori, sent habitual des de fa anys 
la formació de llargues cues de vehicles especialment durant la època estival entre les 
poblacions de Creixell, Roda de Barà i El Vendrell. 
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Tanmateix, la manca d’una via ràpida i gratuïta de comunicació viària ha creat un greu 
perjudici a aquests municipis, els seus residents i la seva economia —a banda del 
greuge comparatiu amb altres territoris de la mateixa demarcació de Tarragona i de 
l’Estat— que hem de considerar molt greu. Precisament per aquest motiu la realització 
de la variant entre El Vendrell i Torredembarra és una de les demandes més reiterades 
pels municipis afectats en aquesta problemàtica actual que requereix mesures 
raonables i urgents de solució.  
 
Per pal·liar provisionalment les conseqüències negatives de la manca de variant, es 
veu possible que, en tant en quant no es faci l’A-7 entre Vendrell i Torredembarra, 
l’autopista AP-7 —la via ràpida paral·lela a la N-340— al seu pas per aquests 
municipis pugui ser utilitzada com a alternativa lliure de pagament. Es tractaria 
d’aplicar la mateixa solució que es va fer a Tarragona ciutat mentre es construïa 
l’autovia A-7, de forma que en el present cas es tractaria d’alliberar els peatges del 
tram de l’AP-7 entre Vendrell i Torredembarra, per a qualsevol vehicle que tingui 
entrada i sortida per qualsevol d’aquests peatges. Aquest fet, a més a més de 
beneficiar la gent del territori que fa desplaçaments entre aquest tram de la N-340, 
beneficiaria els camions i vehicles de gran tonatge que ara es desplacen només per la 
N-340 i col·lapsen aquest tram tan castigat d’aquesta via, a banda de comportar una 
gran reducció del trànsit de vehicles que circulen per la N-340. 
 
Cal recordar, com ja ho han fet altres municipis catalans que també es troben en una 
situació similar, que Catalunya compta amb més de 600 km d’autopistes, en règim de 
concessió, fet que constitueix un greuge històric amb relació amb la resta de l’Estat. 
Mentre a Catalunya el 67 % de les vies ràpides són de pagament i el 33 %, gratuïtes, a 
la resta de l’Estat la proporció és de 20 % de peatge per 80 % de lliure circulació. Per 
exemple, a la comunitat de Madrid hi ha 500 quilòmetres d’autovia, dels quals 17 són 
de peatge; a Andalusia hi ha 1.500 quilòmetres d’autovies gratuïtes i 192, de 
pagament, i a Extremadura totes les vies desdoblades són gratuïtes. A més a més, 
històricament s’han anat allargant les concessions inicials que hi havia establertes 
entre les administracions públiques i les empreses concessionàries.  
 
 
Per tots els motius exposats i davant la situació de greuge històric que patim els 
catalans, i que encara no ha trobat solució en bona part dels municipis de la Costa 
Daurada, aquesta alcaldia, a proposta dels Grups Municipals de CiU, Ciutadans i Partit 
Popular de Catalunya, proposa al Ple, previ dictamen de la Comissió informativa de 
medi ambient, hisenda i governació,  l’adopció dels següents: 
 
 

ACORDS 
 
 
PRIMER. Instar el Ministeri de Foment i al Govern de la Generalitat a acordar, com 
més aviat millor, la gratuïtat pels vehicles que tinguin entrada i sortida pels peatges de 
l’autopista AP-7 ubicats a El Vendrell  i Torredembarra mentre no s’executin les obres 
d’acabament de la variant de l’N-340 i no es connecti l’autovia A-7 des de El Vendrell 
fins a Torredembarra. 
 



 

 

8

SEGON. Instar el Govern i el Parlament a adoptar compromisos ferms per suprimir els 
peatges d’aquelles vies que, a l’espera de les obres que ha d’implementar el Govern 
espanyol, no tenen una alternativa viària gratuïta, com és el cas de l’AP-7 al seu pas 
pels municipis de El Vendrell, Roda de Barà, Creixell i Torredembarra. 
  
TERCER. Rebutjar el possible rescat per part del Govern de l’Estat de les autopistes 
del radi de Madrid o qualsevol altre deficitària, a costa d’allargar les concessions de les 
autopistes de peatge catalanes. 
 
QUART. Instar el Govern espanyol al compliment de la disposició addicional tercera de 
l’Estatut, que preveu que l’Estat es comprometi a invertir per alliberar peatges o per 
construir trams d’autovia alternatius, tot prioritzant les infraestructures d’especial 
incidència logística i econòmica i les que presenten un alt grau d’accidentalitat.  
 
CINQUÈ. Fer arribar aquests acords al conseller de Territori i Sostenibilitat de la 
Generalitat de Catalunya, a l’Associació Catalana de Municipis i Comarques, a la 
Federació de Municipis de Catalunya, al delegat del Govern de la Generalitat a 
Tarragona i a tots els grups polítics del Parlament de Catalunya. 
 
Sotmesa a votació les propostes, voten a favor els membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, amb un valor de set vots,  amb el vot a favor del membre del 
Grup Municipal de Ciutadans amb valor d’un vot,  amb l’abstenció del membre del 
Partit dels socialistes de Catalunya amb un valor de quatre vots i amb el vot a favor del 
membre del Partit Popular amb un valor d’un vot. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa, proposa al Ple de la Corporació,  per 
majoria, estimar la proposta. 
  
L’alcalde demana vot i explicació de vot si s’escau: 
 
 
Pren la paraula el Sr. Eduardo Lopez : 
 
El seu vot serà a favor. 
 
Pren la paraula el Sr. Frederic Royuela : 
 
El seu vot serà a favor. 
 
En no fer us de la paraula cap Regidor mes, la proposta queda aprovada per 
unanimitat amb el següent resultat: 
 
 
Vots a favor:  els set membres del Grup Municipal de Convergència i Unió i el membre 
del Grup Municipal del Partit Popular. 
 
Vots en contra: cap. 
 
Abstencions: cap. 
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3.- ADJUDICACIO EN REGIM DE LLOGUER DELS HABITATGES  AMB 
PROTECCIÓ OFICIAL I ESTABLIMENT DEL SISTEMA DE SORT EIG.- 
 
FETS: 
 
I. És voluntat de la corporació adjudicar en règim de lloguer 4 habitatges de protecció oficial de 
la seva propietat. 
 
II.  En data 8 de febrer de 2012 l’Arquitecte municipal emet informe descriptiu de les 
característiques dels habitatges de protecció oficial que són objecte de l’expedient administratiu 
42/2012/SJ/SS. 
 
III.  S’ha emès informe jurídic sobre la legalitat aplicable i el procediment a seguir. 
 
IV. En data 4 d’abril de 2012 el Ple de la corporació aprova l’expedient administratiu 42/2012 
per a l’adjudicació en règim de lloguer de 4 habitatges amb protecció oficial. 
 
V. S’ha sotmès l’acord a informació pública per termini de trenta dies mitjançant publicacions 
en el BOP de Tarragona núm. 94 de data 23 d’abril de 2012, al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya núm. 6113 de data 23 d’abril de 2012, al taulell d’anuncis de l’Ajuntament i a la web 
municipal, no s’han formulat al·legacions, motiu pel qual l’acord es pot considerar definitivament 
aprovat. L’acord d’aprovació definitiva amb el text íntegre de les normes s’ha publicat en el 
BOP de Tarragona núm. 186 de 10 d’agost. 
 
VI. Obert el termini de participació, van presentar sol·licituds els següents interessats: 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
VII. En data 12 de juliol de 2012 s’ha publicat al tauler de la corporació, a la plana web 
municipal i notificat als interessats, el Decret núm. 2012001063 d’aprovació de les 
llistes provisionals d’admesos i exclosos sobre el procés d’adjudicació, donant 
audiència als interessats als efectes que presentessin les al·legacions que estimessin 
oportunes, havent presentat al3legacions un únic participant, segons consta a 
l’expedient. 
 

Número exp. Titular exp: 

30/2012-SS 38031613D 

31/2012-SS 44422014K 

32/2012-SS 46967692J 

33/2012-SS 39669088E 

34/2012-SS X6144111Y 

35/2012-SS 46629136V 

36/2012-SS X1469301S 

37/2012-SS X2320766C 

38/2012-SS 49420045Z 

39/2012-SS X2320759J 

41/2012-SS X2703027K 

42/2012-SS 46365359G 

44/2012-SS 44417090L 
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VIII. En data 30 de juliol de 2012 s’ha publicat al tauler de la corporació, a la plana web 
municipal i notificat als interessats, el Decret núm. 2012001170 en el que es resolen les 
al·legacions formulades i s’aproven les llistes definitives d’admesos i exclosos sobre el procés 
d’adjudicació, havent resultat admesos els següents participants: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
IX. D’acord amb les normes reguladores del procés, en el seu art. 6.5 , on s’estipula que : “si hi 
ha més peticions admeses que número d’habitatges a adjudicar, les sol·licituds es valoraran 
per la tècnica de la Regidoria d’Acció Social”; s’ha emès informe per part de la tècnica amb la 
puntuació obtinguda pels diferents expedients. 
 
 
FONAMENTS DE DRET: 
 

- Llei 18/2007 de 28 de desembre, del dret a l’habitatge. 
- Reial Decret 2066/2008, de 12 de desembre, pel qual s’aprova el pla estatal 2009-

2012, per afavorir l’accés dels ciutadans a l’habitatge. 
- Decret 106/2009, 19 de maig, pel que s’aprova el Reglament del registre de sol·licitants 

d’HPO. 
- Llei 29/1994, de 24 de novembre, d’arrendaments urbans. 
- Llei 13/1996, de 29 de juliol, del registre i dipòsit de fiances dels contractes de lloguer 

de finques urbanes i de modificació de la Llei 24/1991, de l’habitatge. 
- Resolució de la Direcció General de Promoció de l’Habitatge de 21 de gener de 2010, 

exp. 43-T-0018-09, per la que s’aprova la qualificació definitiva d’habitatges de 
protecció oficial, en règim de lloguer 25 anys. 

- Altres disposicions administratives aplicables, tant de rang legal com reglamentari. 
- En defecte de dret administratiu, s’estarà al dret privat. 

 
 
En virtut de tot això, aquesta regidoria, previ dictamen de la comissió informativa de medi 
ambient, hisenda, governació i promoció econòmica, proposa al Ple de la Corporació l’adopció 
dels següents acords: 
 
 
PRIMER.-  Aprovar i confirmar l’ informe de la tècnica de serveis socials, que queda incorporat i 
forma part de l’expedient núm.  042/2012, segons el qual, les sol·licituds dels participants 
admesos queden puntuades tal i com resulta de la següent taula: 

Número exp. Titular exp: 

31/2012-SS 44422014K.- Maria Luz Vidal Carrillo  

32/2012-SS 46967692J.- Albert Martín Ferrer 

33/2012-SS 39669088E.- Nicanor Gordillo Merchan 

36/2012-SS X1469301S.- Mustapha Mesmoudi 

38/2012-SS 49420045Z.- Maria Luisa Diaz Baigorri 

42/2012-SS 46365359G.- Raul Riera Duch 
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SEGON.- Acordar l’adjudicació en règim de lloguer dels pisos objecte del present expedient a 
les següents persones: 
 

• Maria Luz Vidal Carrillo, amb DNI núm. 44422014K, per haver obtingut 30 punts. 
• Nicanor Gordillo Merchan, amb DNI núm. 39669088E, per haver obtingut 30 punts. 
• Mustapha Mesmoudi, amb NIE X1469301S,  per haver obtingut 30 punts. 

 
L’adjudicatari del 4rt. habitatge es determinarà per sorteig entre els dos participants 
admesos que han obtingut la mateixa puntuació (20 punts), que són els següents: 
 

• Albert Martín Ferrer, provist de DNI núm. 46967692J.  
• Raul Riera Duch, provist de DNI núm. 46365359G. 

 
 
TERCER.- Convocar als interessats a l’acte públic del sorteig, que es durà a terme per sistema 
d’insaculació, el proper dia 21 d’agost a les 12:00 hores, a la sala de Plens de l’Ajuntament de 
Roda de Barà. El sorteig tindrà per objecte la determinació dels següents extrems: 
 

A) Determinació de l’adjudicatari d’un dels habitatges, entre aquells que han obtingut la 
mateixa puntuació (20 punts). 

B) Concreció dels habitatges que corresponen a cada adjudicatari.  
C) Llista de reserva dels participants admesos no adjudicataris. 

 
 
QUART.- Publicar la convocatòria de l’acte públic i sistema del sorteig en la web municipal  i al 
taulell d’anuncis de l’ajuntament. 
 
 
CINQUÈ.- Facultar a l’alcalde  per signar en nom i representació de l’Ajuntament de Roda de 
Barà el document de formalització dels contractes de lloguer, un cop assignats els habitatges 
amb protecció oficial a cada un dels 4 adjudicataris, en el lloc, data i hora que s’assenyali, 
prèvia comunicació formal als interessats. 
 
 
SISÈ.-  Un cop concretats els adjudicataris dels HPO en règim de lloguer, comunicar les seves 
dades al Registre de sol·licitants d’HPO de la Generalitat de Catalunya, als efectes de la 
tramitació de la seva baixa a l’esmentat registre. 
 
SETÈ.- Contra el present acord, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar recurs 
contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el termini 
de dos mesos a comptar des del dia següent de la seva notificació. Alternativament i de forma 
potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant del mateix òrgan que l’ha dictat, en el 
termini d’un mes a comptar des del dia següent de la seva notificació”. 

.Número exp. Titular exp: NECESSITA
T 

HABITATGE 

CIRCUMSTÀNCI
ES PERSONALS 

I FAMILIARS 

INGRESSOS 
ECONÒMICS TOTAL PUNTUACIÓ 

31/2012-SS 44422014K 0 10 20 30 

32/2012-SS 46967692J 0 0 20 20 

33/2012-SS 39669088E 0 10 20 30 

36/2012-SS X1469301S 0 10 20 30 

38/2012-SS 49420045Z 0 0 15 15 

42/2012-SS 46365359G 0 0 20 20 
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Sotmesa a votació les propostes, voten a favor els membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, amb un valor de set vots, amb el vot a favor del membre del Grup 
Municipal de Ciutadans amb valor d’un vot, amb l’abstenció del membre del grup 
Municipal del  Partit dels socialistes de Catalunya amb un valor de quatre vots i el vot a 
favor del membre del Grup Municipal del Partit Popular amb valor d’un vot. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa, proposa al Ple de la Corporació, per 
majoria, estimar la proposta. 
  
L’alcalde demana vot i explicació de vot si s’escau: 
 
Pren la paraula el Sr. Eduardo Lopez : 
 
El seu vot serà a favor 
 
Pren la paraula el Sr. Frederic Royuela : 
 
El seu vot serà a favor. 
 
En no fer us de la paraula cap Regidor mes, la proposta queda aprovada per 
unanimitat amb el següent resultat: 
 
Vots a favor:  els set membres del Grup Municipal de Convergència i Unió i el membre 
del Grup Municipal del Partit Popular. 
 
Vots en contra: cap. 
 
Abstencions: cap. 
 
B)CONTROL DE LA RESTA D’ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ: 
 
1.- Donar compte dels Decrets dictats per l’Alcaldi a del numero 2012000502 al 
2012001073, ambdós inclosos. 
 
Els Regidors es donen per assabentats. 
 
C)PRECS I PREGUNTES.- 
 
Es dona contesta a les preguntes formulades per la Sra. Maria Teresa Huerta 
Hortelano portaveu del Grup Municipal dels Socialistes a l’últim Ple ordinari: 
 

- En primer lugar vuelvo a repetir la pregunta formulada en el anterior Pleno sobre el 
acuerdo 64/2007, de 21 de febrero del Pleno del con sejo audiovisual de Cataluña, 
y si se ha pedido o informado algún tipo de autoriz ación al consell audiovisual de 
Cataluña, ha esta pregunta no ha contestado y se la  vuelvo a repetir.  

 
No es va creure convenient demanar cap tipus d’autorització ja que aquesta col.laboració es va 
fer de manera puntual i ja no es fa ja, era un acte de supòrt al museu de la radio. 
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- en referencia a los decretos no entendemos por que no se dan cuenta de los 
decretos del mes de mayo, no entendemos que problem a hay de dar cuenta de 
los decretos del mes anterior a la convocatorias co mo se estaba haciendo hasta 
ahora. 

 
Creu que no hi ha cap endarreriment en els decrets i anem al dia, que la filosofia de l’equip de 
govern es tenir-los sempre al dia, si a l’últim Ple faltaven per donar compte alguns puntualment, 
era per que la persona encarregada dels decrets va arribar fins on va arribar. 
 

- En referencia al paso a nivel: 
 

- ¿desde cuando tienen conocimiento de que se iban a ejecutar las obras de las 
barreras automáticas? 

 
- ¿Por que se ha accedido a la colocación de barreras  automáticas si por activa o 

pasiva siempre habían planteado que de ninguna mane ra aceptarían dicha 
propuesta? 

 
- Antes de la decisión final ¿se ha informado a los m iembros de la plataforma de 

aceptar la propuesta de colocación de barreras auto máticas en el paso a nivel? 
 

- ¿Porque no se ha hecho ninguna asamblea informativa  para presentar el 
proyecto antes de su aceptación?¿Se va ha hacer alg una asamblea informativa? 

 
- Además de las obras adjudicadas por ADIF, ¿Que cont rapartidas ha recibido o 

recibirá nuestro Ayuntamiento tanto en inversiones o como en metálico? ¿Cual 
es el montante total de las contraprestaciones? 

 
Es cert que la prioritat de l’equip de govern era que no es dividís el poble amb un mur de 
formigó que separes el poble, i sempre havien estat en contra de treure la persona que baixava 
la barrera,  realment ens hauria agradat mes que es soterres la línia de tren, però avui dia amb 
la crisis aquesta opció es impensable, però va haver-hi un fet que va fer canviar el pensament 
que es tenia en un principi , als voltants del mes de setembre un tren de mercaderies va passar 
amb la barrera sense  baixar va se una errada humana que si be es cert no va donar a ningun 
accident, podria haver suposat un desastre. 
Es per aquest motiu que  es va començar a moure el tema de arranjar la barrera, i posar un pas 
a nivell automàtic, mantenint la persona també per tant serà doblement segur, a mes s’ha 
arranjat el baixador i s’ha posat una passarel·la per accedir a la via per l’avinguda de l’avenc. 
Amb els membres de la plataforma s’ha comunicat totes les converses i negociacions i es va 
comunicar a tots els afectats mitjançant una carta, així mateix l’alcalde va anar a parlar amb els 
afectats personalment, hi ha un consens general. 
 
L’alcade pren la paraula per puntualitzar que el timbre de les barreres automàtiques estarà 
volum mínim durant el dia i per la nit sense volum per no  molestar als veïns. 
 

- Sobre el hotel de entidades, nosotros también quere mos reiterar la pregunta 
sobre su puesta en marcha. 

 
L’Hotel d’entitats es va fer amb el famós plan zapatero i fruit d’aquesta política va realitzar-se 
l’Hotel d’Entitats, per molta bona voluntat que tinguem no em trobat cap estudi que doni 
viabilitat al projecte, i per tant no es pot tirar endavant aquest equipament, si miren el 
pressupost hi ha prevista una partida de 13.000 euros dels marbres d’unes escales, sense 
avaluació de costos, malauradament no tenim diners per posar-ho en marxa. 
 

- Sobre la radio quisiéramos saber si ha habido o hay  algún problema técnico para 
que los últimos plenos no se hayan retransmitido en  directo. 
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Crec que no hi ha cap problema amb al retransmissions del Plens, la persona encarregada de 
radiar els Plens, sempre ha estat al seu lloc si desprès per problemes tècnics no s’ha pogut 
radiar això serà un tema puntual, sempre s’han radiat. 
 

- Sobre el recién inaugurado museo de la radio tenemo s varias preguntas: 
 

- quisiéramos saber cual ha sido el coste total de la s obras y del material 
empleado para las mismas en el centro cívico 

 
- el coste supone el seguro de responsabilidad civil para cubrir los riesgos de los 

bienes expuestos (las radios). Solicitamos copia de l mismo. 
 

- Solicitamos copia convenio o acuerdo con el Sr. Del  olmo. 
 

- Que tipo de tramites y en que punto se encuentra la  transformación del centro 
cívico la Roca Foradada en Museo. 

 
- Sobre el nombramiento del director del museo, saber  si percibe algún tipo de 

prestación y las titulaciones que lo acreditan o ha bilitan para ejercer dichas 
funciones. 

 
La inversió realitzada es de 7.500 euros i s’ha fet una mica d’adaptació, es fa servir de museu 
de la radio igualment abans s’utilitzava de museu de l’escriptor nomes s’ha canviat el que 
s’està exhibint, de totes maneres els estudis de viabilitat per dur a terme el projecte eren 
optimistes i així s’està complint la recaptació d’aquest mesos ha estat de uns 2.000 euros, el 
departament econòmic encara te que comptabilitzar, per o mes o menys es aquest import. Per 
tant està retornant la inversió i es favorable, però malauradament encara no poden donar copia 
del conveni doncs encara s’està perfilant, però serà una cessió desinteressada i requerirà una 
assegurança de responsabilitat civil i els costos no seran exagerats, s’està treballant encara. 
 
El tema del director del museu, el primer que em de fer es donar les gracies al Sr. Pere Virgili 
per fer-ho de manera desinteressada, les funcions que realitzar venen donades per la seva 
relació amb el mon de la radio i el Sr. Luis del Olmo, ja que no rep res per fer-ho. 
 
En no fer us de la paraula cap Regidor mes, l’Alcalde desitja una bona festa major a 
tots. 
 
I no havent-hi mes assumptes que tractar, s’alça la sessió a les vint hores i cinquanta-
cinc minuts, de la qual s’estén la present acta de quin contingut jo la Secretaria 
accidental en certifico. 
 
L’ALCALDE      LA SECRETARIA ACCIDENTAL 
 
 
 
 
Pere Compte Coca     Cristina Altes Juárez. 
 
 
 
 


